
Засідання циклових комісій:  

обговорення актуальних питань  
 

Відбулися засідання циклових комісій, під час їх роботи були розглянуті та обговорені 

актуальні питання щодо особливостей завершення навчального року, правила оформлення 

навчальної документації, а також підготовка до звітування про підсумки роботи впродовж 

року; визначення головних пріоритетів роботи на наступний навчальний рік в тому числ, і 

попереднього педагогічного навантаження;  педагоги ділилися досвідом та досягненнями, 

обговорювали труднощі, з якими стикалися, та шукали шляхи їх подолання. 

Такі засідання є важливими для покращення якості освіти, адже вони дозволяють 

аналізувати проведену роботу, визначати пріоритети на майбутнє та знаходити нові 

підходи до навчання,  

що відповідають сучасним вимогам та умовам. 

 


